
Alanya İlçemizde yapımı devam eden bina inşaatımız ile ilgili olarak yedi
kişilik yeni bir inşaat komisyonu oluşturulmuştur. Bu yeni komisyon çalışmalarına
derhal başlayarak öncelikle mevcut durum hakkında incelemelerini tamamlamış ve
yeni bir yol haritası çizilerek çalışma takvimini oluşturmuştur. Bu çalışma takviminde
belirlenen önceliklere göre iç mimar ile bir toplantı yapılmış ve proje üzerinde fikir
alışverişinde bulunulmuş, gerekli revizyonlar da yapıldıktan sonra çalışmalara hız
verilmiştir. Çeşitli firmalardan teklifler toplanmıştır. Bu teklifler, inşaat komisyonu
toplantılarında değerlendirilmiş ve ulaşılan sonuçlar Yönetim Kurulu’na iletilerek
karara bağlanmıştır.karara bağlanmıştır.

2008 yılı Kasım Ayında TÜRMOB Yönetim Kurulu toplantısında
Alanya’da yapımı devam eden inşaatın durumu hakkında incelemelerde bulunması
için Yönetim Kurulu Üyesi Emrullah Tayfun ÇAVDAR görevlendirilmiştir. İnşaat
Komisyonumuz bu konu ile ilgili durum tespiti ile inşaatın tamamlanabilmesi için
yapılması gerekenleri maliyetlendirerek rapor hazırlamış ve inşaatın fotoğrafları da
ekleyerek teslim etmiştir. İnşaat halen devam etmekte olup; şu an mermer ve granit
ile ilgili çalışmalar devam etmektedir.


